
 

Referat af Skolebestyrelsesmøde  
Onsdag d. 24.10.2023 kl. 18.00-20.00 på Næstved specialskole, mødelokale 1 

 

Medlemmer 

Elever:  Er endnu ikke valgt  

 
Medarbejderrepræsentanter:  

Mette Lauenberg og Thomas Christensen  

 

Forældrevalgte:  

Maria Lunn Behrenthz, Trine Flindt-Larsen og Kim Tore Sem Dambæk 

 

Ledelsen: Mads Harkjær Møller og Mette Hugger  

 

Fraværende:  

 

 

Dagsorden Referat 

Sag 9 

Godkendelse af dagsorden   

a. Valg af mødeleder 

Beslutning 

Dagsorden blev godkendt  

Mads er valgt som mødeleder 

Sag 10 

Status på økonomi, herunder vikarforbrug 

for skoleåret 22-23 MH - 1 bilag følger 

Orientering 

Ved udgangen af september måned lå vi på 

en forbrugsprocent på 32,16 %, hvilket er 

rigtig fint. Der er brugt en del midler på 

rådighedsbudgettet i starten af skoleåret, 

hvilket er helt normalt. Derudover er der 

ikke afsendt regninger til andre Kommuner 

for vores eksterne elever, som udgør en 

indtægt for skolen. Samtidig er der ikke 

konteret løn på de andre skolers 20.2 

ledere, da vi har manglet en kontoplan, den 

er nu kommet, så vi kan få rettet op på 

afregninger og konteringer.  

 

Sidste skoleår blev der brugt 734.226 kr. på 

vikarbudgettet, som også indeholdt 

budgettet til SA-rækken, samt vikar til S-

SFO´en. Opmærksomhed på at forbruget på 

vikarkontoen pr. 30-9-23 indeholde kun 1 
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lønningsperiode, da vikarernes løn løber fra 

den 16 til den 15. i måneden.  

Sag 11 

Principper for skolebestyrelsen MM - 2 bilag 

a. Princip for skolefritidens virksomhed 

(SFO) 

b. Princip for skolehjemsamarbejdet  

Beslutning 

Princip for skolefritidsordningens (SFO) 

virksomhed:  

Sidste linje er ikke aktuelt for Næstved 

Specialskole, og linjen slettes i princippet. 

Princippet godkendes, efter sletning af den 

sidste linje.  

 

Princip for skolehjemsamarbejdet:  

Under punktet elevplan:  

Teksten slettes, undtagen dot 4; Som en 

integreret del af undervisningen…….  og 

erstattes med følgende: der udarbejdes en 

revisplan i efteråret, som drøftes på 

skolehjemsamtalen.  

Nyt punkt:  

Ønske om at klasseteamet inviterer 

forældre og elever ind til 

opstartsmøde/hilse på møde inden 

skolestart (ugen inden skolestart), for de 

nye elever i klasserne.  

 

Rettelserne til principperne laves til næste 

møde, hvor principperne vil komme til 

endelig godkendelse. Der hvor der står 

forskellige afdelinger slettes.  

Forslag om at lave to årlige nyhedsbreve til 

forældrene.  

Sag 12 

Værdigrundlag MM - 1 bilag  

Gennemgang og beslutning  

Det skal med at vi er en rettighedsskole.  

 

Første afsnit rettes til med vores beskrivelse 

fra revis beskrivelsen.  

 

Vi skal have defineret skolens vision 

sammen med skolebestyrelsen, eleverne og 

medarbejderne.  
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Alle klasseteam skal melde deres vision og 

målsætning ind til skolebestyrelsen, som 

efterfølgende kan drøftes i 

skolebestyrelsen. Visionen må max. Fylde 3 

linjer.  

Det tilsendte værdigrundlag rettes til, ud fra 

ovenstående, og med skolens vision og 

målsætning og drøftes på december mødet.  

Sag 13 

Proces for ansættelses af Viceskoleleder 

MM 

Orientering 

 

Der har været stillingsopslag til den vakante 

stilling, der har været samtaler i dag. Mads 

kan ikke melde ud i dag, hvem der er ansat. 

Det var et enigt ansættelsesudvalg der 

pegede på kandidaten. Vi forventer at have 

en viceskoleleder pr. 1. december 2023.  

Sag 14 

Fortsættelse af Næstved Madservice MM 

Beslutning  

Skolebestyrelsen beslutter at fortsætte med 

aftalen med Næstved madservice.  

Sag 15 

Nyt fra  

Forældre:  

Medarbejdere: 

Ledelse:  

Orientering om indeklima  

Orientering  

Forældre: 

Ingen bemærkninger 

Medarbejdere: 

Ingen bemærkninger 

Ledelse:  

Center for ejendomme har været på 

rundtur på skolen, og der sættes nogle 

målere op, der måler indeklimaet.  

Der er møde med center for ejendomme i 

næste uge omkring legepladser.  

Sag 16 

Ændring af møderul MM - 1 bilag 

Beslutning  

Mandag den 18. december 2023 flyttes til 

tirsdag den 19. december 2023.  

Sag 17 

Punkter til kommende møder  

Beslutning 

Lejrskole  

Transport  

Suppleringsvalg til skolebestyrelsen  

Princip for sponsorater  

Sag 18 

Eventuelt –  

Orientering 

Skolefoto:  

Det kan være vanskeligt at få alle 

personaler med i fotobogen.  
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Skulpturen ved indgangen mangler en del 

materialer. Da skulpturen er et kunstværk, 

skal det godkendes inden den må ændres.  

 

 


